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Eerste Promax-velden met 
KNVB-certificering
Alkmaar Sport op zoek naar een alternatief voor SBR

Donderdag 20 juli was een belangrijke dag voor Alkmaar Sport, Adviesbureau Simoove en Fieldturf Benelux. De eerste twee kunstgrasvelden met 

Promax-korrels (PE-infill) werden toen namelijk door SGS Intron gekeurd conform de normen en reglementen van de KNVB. 
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Het vertrouwen van Alkmaar Sport in het systeem 
met PE-infill bleek niet ongegrond. De twee  
gerenoveerde kunstgrasvelden van Alcmaria Victrix 
en Jong Holland bleken, binnen een week na aan-
leg en met noodweer op de dag voor de keuring, 
ruimschoots aan de normen van de KNVB (Fifa 
Quality-standaard) te voldoen. Een mooi resultaat 
voor alle betrokken partijen, na een vlot en  
efficiënt verlopen voorbereiding en uitvoering van 
het project.

Uitdaging voor de markt
Tijdens de initiatieffase van het project gaf 
Alkmaar Sport, opdrachtgever en beheerder van 
de sportparken, aan dat zij een alternatief voor 
SBR zochten. Matthé Laan (Alkmaar Sport): 'Met de 
keuze voor een alternatief rees bij ons gelijk ook de 
vraag: welke alternatieve infill heeft onze voorkeur, 
en moeten we wellicht een product voorschrijven?  
Na overleg met Wouter Stuive van Simoove heb-
ben we besloten om de markt uit te dagen, en 
juist op basis van een plan van aanpak ons als 
opdrachtgever te laten overtuigen van de beste 
oplossing. Naast de bekende oplossingen met 
kurk, EPDM of TPE, kwam Fieldturf Benelux met 
een nieuwe, onbekende infill: PE-infill.'

Onderscheidend
Fieldturf brengt sinds 2017 PE-infill op de 
Nederlandse markt onder de naam Promax.  
Het plan van aanpak dat Fieldturf Benelux bij de 
inschrijving indiende, was onderscheidend. Niet 
alleen omdat Promax een veilig en schoon infill-
product is; het biedt Alkmaar Sport op termijn ook 
belangrijke voordelen voor de life cycle costs van 
de velden, als gevolg van aangepast onderhoud en 
recycling van een kunstgrasveld met PE-infill.

Het antwoord op de belangrijkste vraag staat 
echter nog open: wat vindt de Nederlandse voet-
baller van Promax? In Duitsland is men al twee 
jaar positief en ook de voetballers van Velocitas 
in Groningen zijn dat na ingebruikname van een 
Promax-pupillenveld in het voorjaar van 2017. 
Alkmaar Sport en Fieldturf Benelux zijn in ieder 
geval enthousiast na de keuring van de twee 
Promax-velden. Cees van der Poel (Fieldturf 
Benelux): 'De gemeten sporttechnische waardes 
voldeden allemaal ruimschoots aan de gevraagde 
Fifa Quality-norm. Bovendien verwachten we dat 
de eigenschappen na ingebruikname en inspelen 
van het veld nog zullen verbeteren.'

Beoordeling spelers monitoren
Wat Jacco van der Zalm (keurmeester SGS Intron) 
tijdens de keuring met name opviel, was dat het 
veld zo kort na aanleg al erg stabiel en prettig 
aanvoelde, iets wat met andere infill nog weleens 
wat tijd nodig heeft. Matthé Laan: 'Omdat het 
een nieuw en onbekend infillproduct voor ons 
en onze voetballers is, willen we gezamenlijk met 
Fieldturf de beleving en beoordeling door spelers 
monitoren. Dat zullen we doen onder spelers van 
zowel Alcmaria als Jong Holland, maar zeker ook 
van de bezoekende verenigingen. Door monitoring 
van zowel de spelerservaringen (onder alle weers-
omstandigheden) als het onderhoud hopen wij 
samen meer te weten te komen over het onder-
scheidend vermogen van Promax ten opzichte van 
andere infill. Wordt vervolgd, dus.'
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